
                         Zpráva  o činnosti Dozorčí komise Rady Českého rozhlasu  

                                                          za 3. čtvrtletí 2023 

 

Zprávu sestavil a předkládá Ing. Miroslav Dittrich, předseda Dozorčí komise Rady ČRo 

v souladu se zákonem č. 484/1991 Sb. O Českém rozhlasu v platném znění a se Statutem 

Rady ČRo.  

Dozorčí komise (dále jen Komise) Rady ČRo (dále jen Rady) se ve 3. čtvrtletí roku 2023 

v souladu se svým jednacím řádem a s potřebami Rady sešla na třech řádných zasedáních.  

 

Dne 12. 7. 2023 (Zápis č. 7/2023)  

Komise projednala výsledky hospodaření ČRo za období leden až květen 2023. Ředitel 

Ekonomiky ČRo Martin Vojslavský mimo jiné konstatoval, že došlo k nárůstu počtu 

rozhlasových přijímačů (tedy inkasovaných poplatků za ně), což souvisí s úspěšnou akviziční 

akcí. Dále okomentoval rozbor hospodaření. Daří se finančním výnosům, které překročily 

plánovaný objem.  Podotkl, že případná aktualizace rozpočtu ČRo bude Dozorčí komisi včas 

avizována.  

Ředitel Ekonomiky Martin Vojslavský rovněž seznámil členy Komise s parametry výběrového 

řízení na provoz bufetu a jídelny v hlavní budově ČRo na Vinohradské ulici. Komise 

konstatovala, že k podmínkám zadávacího řízení nemá námitky.   

M. Dittrich seznámil členy Komise se Zprávou o činnosti DK ve 2.čtvrtletí letošního roku, která 

bude předložena Radě Českého rozhlasu.    

Dále se Komise zabývala pravidelnou souhrnnou zprávou o probíhajících a ukončených 

soudních sporech.  

 

Dne 18. 8. 2023  (Zápis č. 8/2023) 

Komise posoudila dvě nájemní smlouvy a to se společností Carmina z.s. a Pavlem Kopeckým.  

Komise k nim neměla výhrady a doporučila je Radě ke schválení.  

Výsledky hospodaření Českého rozhlasu za období od ledna do června 2023 okomentoval 

Roman Bernath (pověřený zastupováním Martina Vojslavského). Konstatoval, že v celkovém 

hospodaření pokračuje trend vyšších výnosů oproti plánu. Jde zejména o výnosy finanční, což 

navazuje na trend z minulého měsíce. Avizoval možnou aktualizaci rozpočtu.   

Ředitel marketingu a digitálních služeb Jiří Malina seznámil členy Komise s výsledky 

poslechovosti Českého rozhlasu za první pololetí 2023. Členové Komise ocenili výborné 

výsledky Českého rozhlasu, zejména vysoký podíl na trhu i solidní výsledky jednotlivých stanic 

ČRo. Požádali ředitele J. Malinu o zpracování a poskytnutí materiálů, ze kterých by bylo 



možné srovnat vynaložené náklady na promování značky ČRo s obdobnými náklady u 

významných konkurenčních vysílatelů.     

 

Dne 15. 9.  2023 (Zápis č. 9/2023) 

Komise v části věnované marketingu posoudila plánované a realizované marketingové 

aktivity v hodnotě nad 500 tisíc korun. Zajímala se hlavně o aktivity týkající se stanic ČRo 

Radiožurnál, ČRo Dvojka, ČRo Plus a ČRo Vltava. Na základě předložených projektových listů 

položila doplňující otázky, které ředitel J. Malina zodpověděl.  

Ředitel Ekonomiky Martin Vojslavský okomentoval vývoj hospodaření za období leden až 

červenec 2023. Zdůraznil, že pokračoval trend překračování plánovaných výnosů a současně  

byly vykázány také úspory v nákladových položkách. Z toho důvodu Český rozhlas připravil 

aktualizaci rozpočtu.  

M. Vojslavský navrhovanou aktualizaci rozpočtu podrobně představil a okomentoval. Vyšší, 

než plánované byly zejména finanční výnosy a výnosy z reklamy, co se týče úspor, jde 

zejména o úspory za energie. Komise navrhovanou aktualizaci detailně posoudila a 

konstatovala, že s tímto postupem souhlasí a tedy že aktualizaci rozpočtu doporučí Radě ke 

schválení.  

 

  

Podrobnosti k jednotlivým zasedáním, včetně dalších projednávaných bodů, jsou 

dokumentovány ve výše uvedených zápisech z jednání Komise, které jsou uloženy 

v sekretariátu Rady.     

 

 

 

Ing. Miroslav Dittrich 

předseda Dozorčí komise rady Českého rozhlasu 

 

 

 

 


